
MÖTESPROTOKOLL

Mötesdatum
2021-11-29

Kommunfullmäktige

Plats och tid Distans  kl. 13:00-14:15

Beslutande ledamöter Sten-Ove Danielsson (S)
Birgitta Sjögren (S) (vice ordförande)
Jan Filipsson (S)
Irene Melin (S)
Per-Anders Andersson (S)
Mikael Ahnström (S)
Mikael Johansson (S)
Matts Karlsson (S)
Åke Nylén (S)
Veronica Mohlin (S)
Gun Olofsson (S)
Jenny Ahlström (S)
Eva Mörk Månsson (S)
Stiven Wiklund (S) (ordförande)
Anna Arvidson (S)
Linda Mattsson (VF)
Leif Edh (VF)
Lars-Olof Larsson (VF)
Maj Karlsson (VF)
Joakim Bäckström (VF)
Stig Malmberg (SD) (2:e vice ordförande)
Tony Jensén (SD)
Anders Mjärdsjö (M)
Hans-Erik Beck (M)
Anna-Carin Lögdahl (M)
Tomas Milling (M)
Magdalena Flemström (C)
Elisabet Larsson (C)
Örjan Olsson (V)
Eva Arph Wernström (V)
Kjell Grip (KD)
Conny Holmberg (S)  ersätter Jimmy Lundgren (S)
Gunnar Jansson (SD)  ersätter Erik Thunefors (SD)
Peter Edbom (SD)  ersätter Eva Eriksson (SD) 

Ej tjänstgörande ersättare Sven Sandelius (S)
Mikael Granlund (S)
Sara Månsson (S)
Carl-Olof Svensson (KD) 

Utses att justera Magdalena Flemström (C)
Örjan Olsson (V) 

Justeringens plats och tid Ånge kommunkontor  2021-12-06   13:00
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Protokollet omfattar §81

Underskrifter Sekreterare …………………………
Olof Bäckman

Ordförande ………………………… …………………………
Stiven Wiklund (S)

Justerande ………………………… …………………………
Magdalena Flemström 
(C)

Örjan Olsson (V)

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunfullmäktige

Sammanträdesdatum 2021-11-29

Datum för anslags- 2021-12-06 Datum för anslags-    2021-12-28
uppsättande nedtagande
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§81
Korta frågor och korta svar (KS 21/54)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att
Godkänna redovisningen.

Sammanfattning

En stående punkt på dagordningen är ”Korta frågor och korta svar”, där ledamöter får fråga 
andra ledamöter. Maximalt en minut för frågan och maximalt en minut för svar. Replik tillåts. 
Ordföranden kan avbryta vid behov. Även ersättare som inte tjänstgör ska tillåtas ställa frågor.

 

Eva Mörk Månsson (S) till Erik Lövgren (S). Eva skulle vilja ha en enkel översikt om aktuella 
vindkraftsprojekt i kommunen: Vilket område, antal verk, höjd, diameter och effekt. Vidare 
en status på varje projekt. Erik Lövgren (S) tar med frågan till kommunstyrelsen.

 

Mikael Ahnström (S) till Irene Melin (S) vägbelysning fungerar inte. Mikael undrar hur 
planen ser ut så det lyser när det ska lysa. Irene Melin (S), ordförande tekniska nämnden, 
meddelar att nämnden jobbar på reparationer. Kommunen har problem med leverans av LED-
lampor, vilket försvårar processen. Om inte detta löser sig så krävs nya investeringar.

 

Kjell Grip (KD) till Matts Karlsson (S) varit i kontakt med förra VD gällande röda hus i 
Ekgränd, tidigare elevbostäder. Kjell säger att enligt nya VD arbetar bolaget inte aktivt med 
dessa fastigheter. Matts Karlsson (S), ordförande för Ånge Fastighets- och 
Industribolag, svarar att först fanns plan att konvertera fastigheten till äldreboende, men till 
följd av flera tillgängliga lokaler i andra fastigheter kan dom inte renoveras för att stå tomma. 
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Carl-Olof Svensson (KD) fråga gällande badhuset och rutiner för stickkontroller vid 
biljettförsäljning. Erik Lövgren (S) tar med sig frågan till kommunstyrelsen. 

 

Jan Filipsson (S) har noterat på sociala medier att anklagelser gällande resa till Björnberget 
för inspektion av vindkraftsetablering förekommer och frågar Erik Lövgren (S) hur det kan 
tolkas. Erik Lövgren (S) förklarar att kommunen har rätt att besluta om markanläggning. 
Kommunen betalade resa, ersättning och stod som värd för resan. På platsen gavs aktuell 
information om arbetet och hur det ligger till och att entreprenör informerade om pågående 
arbete. Jan Filipsson (S) anser anklagelsen vara förtal.

 

Magdalena Flemström (C) meddelar att Kraftsamling Fränsta har frånsagt sig ansvaret för en 
isplan. Kjell Grip (KD) meddelar att kommunen tar ansvaret för arenan i vinter så den hålls 
tillgänglig.

 

Leif Edh (VF) frågar om ordningsfråga gällande namngivning av personer vid fråga om förtal. 
Jan Filipsson (S) svarar att han vill sätta ner foten mot politikerförakt, med hänvisning till att 
över tusen person har läst anklagelsen om korruption. Stiven Wiklund (S) föreslår att frågan 
tas med till kommunstyrelsen. 

Förslag till beslut
Ordförande förslår att kommunfullmäktige beslutar att
Godkänna redovisningen.

Paragrafen är justerad

Förvaringsplats för Ånge kommunkontor
protokollet

Underskrift …………………………
Olof Bäckman
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